
Reactie op het verslag van het bezoek van de Raad d.d. 23 september 2023 

Allereerst dank voor het bezoek aan onze vereniging. Het is fijn dat raadsleden en wethouders 
op deze wijze betrokken zijn bij de verenigingen in de gemeente Woensdrecht. Graag geven wij 
hierbij een aanvulling op het verslag dat wij ontvingen, om op die manier een zo volledig 
mogelijk beeld te geven van het besprokene. 

Corona 
Financieel hebben we geen schade geleden. Onze vereniging is niet aangesloten bij een bond. 
Onze grootste kostenpost is de zaalhuur (die kwam te vervallen), de vaste kosten zijn minimaal. 
Begin 2020 hielden wij er al rekening mee dat onze show in oktober 2020 niet kon doorgaan. 
Om die reden zijn we geen grote financiële verplichtingen aangegaan en hebben we de risico’s 
tot een minimum beperkt. Uiteindelijk hebben de leden zelfs twee kwartalen geen contributie 
betaald. 

Helaas kan de rolschaatssport, zoals wij die beoefenen, niet buiten plaatsvinden. Het was prettig 
dat de gemeente een overdekt gedeelte nabij de bibliotheek ter beschikking stelde, zodat alle 
verenigingen buiten activiteiten konden organiseren. Onze vereniging heeft trainingen (op 
schoenen) aangeboden, zodat leden op die manier met elkaar in contact bleven. Daarnaast was 
de gemeente erg meedenkend- en werkend in de mogelijkheden om met inachtneming van de 
coronamaatregelen toch een ‘versoberde’ show te geven. Helaas werden in de laatste weken in 
aanloop naar de show de maatregelen dusdanig aangescherpt, dat de show werd gecanceld. 

Tijdens de coronaperiode hebben we geprobeerd het contact met onze leden en vrijwilligers 
(digitaal) te onderhouden. We zien dat deze periode ons geen leden heeft gekost, niet meer of 
minder dan het natuurlijk verloop. 

Vrijwilligers 
Onze vereniging is rijk aan vrijwilligers. De 10 trainsters en 4 hulptrainsters geven wekelijks 
met veel enthousiasme training aan 140 leden. Een aantal trainsters heeft inderdaad kinderen 
die enthousiast zijn geraakt voor de rolschaatsport en lid zijn geworden. Alle trainsters zijn van 
jongs af aan betrokken bij de vereniging en doorgegroeid tot trainster. De trainsters zijn zelf ook 
actief rolschaatslid. 

Naast de trainsters hebben we nog circa 50 vrijwilligers. De evenementencommissie organiseert 
jaarlijks een aantal activiteiten. Veel vrijwilligers zijn betrokken in de voorbereidingen en met de 
uitvoering van onze show. De technische commissie zorgt ervoor dat de sporthal geheel wordt 
omgetoverd tot een rolschaatstheater, de kledingcommissie voorziet alle leden van showkleding. 

Gebruik MFC Kloosterhof 
Voor het beoefenen van de rolschaatssport is een geschikte ondergrond van groot belang. Wij 
realiseren ons dat ruimtes functioneel inzetbaar dienen te zijn, maar vinden het wel belangrijk 
betrokken te worden bij aanpassingen. Een aantal jaar geleden werd de vloer van de theaterzaal 
vervangen en afgelakt met een coating. Gelukkig pakte het bij toeval goed uit. Al hebben we bijna 
één jaar met een boog om de souffleursruimte in de vloer moeten rolschaatsen, vanwege een 
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opstaande rand. Eerder zijn wij als vereniging ook niet betrokken bij de vernieuwing van de 
vloer in de sporthal, daar werd zelfs een andere materiaalkeuze gemaakt. Graag worden wij 
betrokken bij dergelijke aanpassingen, dit kan namelijk grote gevolgen voor ons hebben. Niet 
alle type vloeren zijn geschikt om te rolschaatsen, of vragen een andere type rolschaatswiel.  

Recent is er ook een nieuwe vloerbedekking aangekocht door de gemeente die wordt gebruikt 
om de vloer van de sporthal te beschermen bij activiteiten. Wij hebben ons laten vertellen dat dit 
een ander type vloerbedekking is, en hopen dat deze ook geschikt is als ondervloer voor onze 
eigen houten rolschaatsvloer die wij in de sporthal leggen met onze tweejaarlijkse show. 

Een opstaande rand van het souffleurshok is gevaarlijk, maar zelfs een kraaltje op de grond kan 
leiden tot gevaarlijke situaties. Daarom is het van groot belang dat we gebruik kunnen maken 
van schone ruimtes. We realiseren ons dat de bezetting van ruimtes hoog is en verwachten niet 
dat de ruimte na elk gebruik geheel wordt schoongemaakt, maar hierin ligt wat ons betreft een 
verbeterpunt. Vaak zijn we genoodzaakt om zelf de vloer aan te vegen voor aanvang van onze 
trainingen, en met regelmaat is dit de opbrengt: 

Onze show vindt tweejaarlijks plaats (de even jaren) in de herfstvakantie. In totaal reserveren 
wij de volledige sporthal negen dagen. Met de gemeente en vorige exploitant zijn afspraken 
gemaakt over het in rekening brengen van de huurkosten. Op de momenten dat wij aanwezig 
waren, werd het opbouwtarief (50% van het huurtarief) in rekening gebracht. Tijdens de 
showuren betaalden we het volledige huurtarief. Wij hopen dat met de komst van een nieuwe 
exploitant de afspraken gehandhaafd worden. Indien alle uren dat wij de sporthal bezet houden, 
(volledig) in rekening worden gebracht, is de show financieel niet haalbaar. 

Wij hopen met deze reactie een bijdrage geleverd te hebben aan het verslag van de bijeenkomst. 

Met vriendelijke groet, 
Bestuur Rolschaatsvereniging S.E.O. 
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